ИГРА «СЛАБОЕ ЗВЕНО»

I. Вступительное слово учителя:
Good afternoon, dear teachers and students. I am glad to see you. Welcome to our game "The Weak link". I am sure you like to watch this game on TV and know its rules. But I have changed them a little. The weak link won't be chosen by the members of the team, it will be : chosen by our judges. I want this game to be fair. The theme of the game is "English-Speaking Countries". Our rounds will be English and Russian in turn. Taking part in the game are tenth-and eleventh-form students. Let them introduce themselves.
Участники игры представляют себя.
Let's begin the first round. After each round the weakest link will leave our game. Answer my questions, please.
Основная часть игры.
The First Round

The United Kingdom

1. What does the word "Albion", the poetic name of Great Britain, mean? (white)
2. What is the national emblem of England? (a rose)
3. What is the national emblem of Scotland? (a thistle)
4. What is the national emblem of Wales? (a daffodil)
5. What is the national emblem of Northern Ireland? (a shamrock and a red hand)
6.  What is the capital of England? (London)
7What  is  the  capital  of Scotland? (Edinburgh)
8. What is the capital of Northern Ireland? (Belfast)
9. What is the capital of Wales? (Cardiff)
10. What is the name of the London resi​dence of Queen Elizabeth II? (Buckingham Palace)
11.What is the nickname of London's Underground? (the Tube)
12.What  is  the  seat  of the  British Government? (the Houses of Parliament)
13.How many bronze lions can you see at the foot of the monument to Admiral Nelson? (4)
14How many bridges cross the Thames?

15.What is the largest museum in London? (the British Museum)
16.Who was the first woman  Prime Minister in the UK? (Margaret Thatcher)
17.What is the name of the first Queen of the United Kingdom? (Victoria)
18.What is the biggest city in Scotland? (Glasgow)
The Second Round
1. На какой реке находится Лондон? (на Темзе)
2. Назовите самые большие часы в мире. («Биг Бен»)
3. Какой праздник отмечают в Велико​британии 31 октября? (Хэллоуин)
4. Кому установлен памятник в центре Трафальгарской площади? (адмиралу Нель​сону)
5. Какой университет является старей​шим в Великобритании? (Оксфордский)
6. Назовите старинную крепость в Лондо​не, которая была дворцом, затем тюрьмой, в настоящее время является музеем. (Тауэр)
7. Кто написал «Книгу джунглей»? (Редьярд Киплинг)
8. Когда британцы отмечают день Гая Фокса? (5 ноября)
9. Назовите самый широко распростра​ненный музыкальный инструмент в Шот​ландии (волынка)
10. Назовите предместье Лондона, где ежегодно проводятся соревнования по тен​нису. (Уимблдон)
11. Какой цветок является символом ми​ра в Великобритании? (мак)
12. Назовите главный законодательный орган Великобритании. (Парламент)
13. Назовите английского писателя, изве​стного своими  книгами о  Винни-Пухе. (Ален Александер Милн)
The Third Round

What Have You Learned About America ?
1. Who discovered America? (Christopher Columbus)
2. Who was the first president of the USA? (George Washington)
3. What is the national symbol of the USA? (the bald eagle)
4. What is the capital of the United States of America? (Washington)
5.    When    do     Americans     celebrate Independence Day? (July, 4)
6.What is the national sport in America? (baseball)
7.What is the oldest public building in Washington? (the White House)
8. In which month is Thanksgiving Day celebrated? (November)
9.What was the first capital of the USA? (Philadelphia)
10.What is the nickname of the US govern​ment? (Uncle Sam)
11.What is the biggest state of the USA? (Alaska)
The Fourth Round
1. В каком городе расположен Голливуд? (в Лос-Анджелесе)
2. Какая страна подарила Америке статую Свободы? (Франция)
3. Какой университет в Америке был пер​вым? (Гарвардский)
4. Где расположено самое высокое здание в мире? (в Чикаго)
5. Сколько штатов в Америке? (50)
6. Какая самая длинная река в Америке? (Миссисипи)
7. Назовите самый большой город в США. (Нью-Йорк)
8.Кого считают «отцом американской литературы»? (Вашингтона Ирвинга)
9. Кто написал «Американскую траге​дию»? (Теодор Драйзер)
10. Кто известен в Европе как американ​ский Вальтер Скотт? (Фенимор Купер)
11. Назовите литературный псевдоним известного писателя Вильяма Сиднея Пор​тера (О. Генри)
The Sixth Round
1. Назовите столицу Новой Зеландии. (Веллингтон)
2. Назовите столицу Канады. (Оттава)
3. Назовите национальную эмблему Но​вой Зеландии. (Птичка киви)
4. Назовите национальный символ Кана​ды. (Кленовый лист)
5. Назовите самый большой город Новой Зеландии. (Окленд)
6. Какая австралийская птица не умеет петь, но смеется как человек? (Кукабурра)
7. Как называется национальный гимн Канады? («О, Канада»)
8. Какой самый большой остров Канады? (Баффинова Земля)
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